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President de la UE Olot. Tot i que la temporada s'havia planif icat per

lluitar a la zona alta, en futbol ja se sap que mai dos i dos fan

quatre. L'Olot es troba en zona de descens i ha hagut de tornar a

canviar d'entrenador. Agust� considera que Rodri era la millor opci�.

JORDI ROURA OLOT

L'Olot ha tingut sis entrenadors en dos anys, Rodri, Ba�uelos, Terma, V�lchez, Arnau i, novament, Rodri. Per qu�

un club que t� estabilitat a la directiva i en la massa social no n'ha trobat a la banqueta?

Jo distingiria clarament entre l'etapa de Tercera i la que vam obrir el curs passat a Segona B. En aquesta

categoria hem tingut en V�lchez, l'Arnau i ara tindrem en Rodri. Per qu� no hem trobat l'estabilitat? Aquestes

coses passen als equips que juguen a una categoria m�s dimensionada que el mateix club. Competim contra

Tarragona, Lleida, Alacant, Badalona, l'Hospitalet, cinc o sis f ilials. Tot ciutats i clubs amb molta m�s tradici�.

Se'ns fa dif�cil, per qu� negar-ho. I com que som ambiciosos, prenem les decisions que calguin per ser f idels als

nostres objectius, que l'any passat eren salvar la categoria i, aquest, consolidar-nos-hi i mirar d'estar entre els

vuit o nou primers.

I ara ho han tornat a provar amb Rodri.

No sempre es pot trobar un Nitus Santos que et faci pujar tres categories i passar de Primera regional a Tercera

amb el mateix t�cnic. Era un home excepcional, que s'ajustava al club, que coneixia les categories... i ara, en

canvi, ens costa m�s. En qualsevol cas nosaltres volem estar m�s enll� dels resultats. Fixi's que l'any que vam

destituir en Nitus el vam convidar al sopar de cloenda de la temporada i li vam entregar la medalla d'or del club. O

com diumenge passat l'Arnau, en un par tit en qu� se sospitava que si el resultat no era bo podria ser destitu�t,

va sor tir del camp aclamat per l'af ici�, que li donava supor t. Ho vaig trobar formidable. La gent li va donar �nims i

li va agrair la feina feta.

El club i el president s�n ambiciosos. Veure's un altre cop embolicat a la zona de descens i haver hagut de

destituir un altre entrenador el desanima?

No, no, no, de cap manera, estic animat i pensant que anirem cap amunt. Per� s� que em desanima haver de

destituir un entrenador perqu� el meu pare ho era i em sap greu. �s la feina m�s dif�cil de ser president, quan has

d'acomiadar un t�cnic, per� l'assumeixo.

Com va reaccionar quan la comissi� espor tiva li va comunicar que el millor candidat per suplir Arnau Sala era

Rodri?

En primer lloc amb sorpresa, no li ho negar�. Per� em va fer la sensaci� que en el fons tothom ?pensava que el

millor candidat que ten�em per a la banqueta era Rodri.

Li van haver de donar moltes explicacions per conv�ncer-lo?

No, no, no, no em van haver d'explicar res. Jo en el fons tamb� sabia que era el millor candidat per� potser

d'entrada em costava recon�ixer-ho. Som persones. �s molt normal.

Van fer falta moltes converses per llimar les difer�ncies amb Rodri despr�s de la seva sobtada sor tida cap a

Cadis el 2012?



Amb Rodri vam parlar de moltes coses, del comprom�s, de les situacions que es podrien donar, de com garantir

que en aquesta segona experi�ncia de Rodri al club ning� fall�s. Al f inal el s� a la seva contractaci� va ser per

unanimitat. El secretari t�cnic tenia una llista i, d'aquesta, el seu candidat era ell. A l'Ëlex (Terma), el director

espor tiu, tamb� li semblava b� i vam por tar l'acord a la junta. Hi va haver alguns dubtes, per� al f inal tothom hi va

donar el s� i va avalar el retorn de Rodri.

Diumenge passat contra l'H�rcules, amb l'equip en zona de descens, van encabir 1.700 espectadors al camp.

S'imagina l'ambient que hi podria haver a Olot si anessin l�ders?

Estic molt content amb el tipus de club que hem aconseguit crear i aspirem a fer encara moltes m�s coses. Hem

arribat al l�mit de les possibilitats de creixement perqu� hem esgotat tots els ?abonaments de llotja i de tribuna.

Seria molt maco, algun dia, acabar tots els carnets de la resta del camp.

Dimar ts Dion�s Cros va dir que si arriben f it xatges d'hivern hi haur� d'haver sor tides. El president qu� pensa,

estar� en disposici� d'oferir refor�os a Rodri el mes de gener?

La junta de l'Olot assumeix la responsabilitat econ�mica del club. �s a dir, que tot all� que supera el pressupost,

va a la directiva. Per aix� el pressupost s'ha de complir f il per randa. Els clubs han de ser seriosos. L'Olot tenia

ben poc prestigi quan ens en vam fer c�rrec, no el volia agafar ning�, i a poc a poc hem anat creant una imatge i

recuperant el prestigi que el club havia perdut.

No m'ha respost. Fitxar� l'Olot en el mercat d'hivern, o no?.

No ho s�. �s una decisi� que en el seu moment caldr� prendre. Podria anar acompanyada de baixes o

traspassos. La junta �s molt rigorosa. Ens costar� arribar als ingressos que vol�em aconseguir aquesta

temporada. Una manera per poder f it xar �s generar m�s ingressos. Si les empreses amb qui estem negociant

decideixen conf iar i colálaborar amb nosaltres, potser podrem f it xar. O si tingu�ssim els 2.000 socis que ens

hav�em proposat a principis de curs, tamb�.

L'Olot est� immers en la transformaci� en SAE. Preveu que abans de f inals d'any ja es comen�aran a vendre

accions?

Estem esperant resposta del Consell Superior d'Espor ts. M'imagino que arribar� durant el mes de gener i, per

tant, ens n'anirem a principis de 2015 per poder iniciar la subcripci�.
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